
(Kocsis Ábel) 
 
Kocsis Ábel vagyok, 2014-2017 között látogattam az Erdős Iskola hétvégi foglalkozásait. 

Mialatt középiskolásként Sopronba jártam, sokszor éreztem, hogy számomra az Erdős olyan 

utakat nyitott meg, amik a vidéki diákok számára nagyon ritkán voltak elérhetőek mind 

versenyre felkészülés, mind szakmai kapcsolatok terén. 

Gimnázium után az ELTE programtervező informatikus alapképzésére nyertem felvételt, 

valamint tagja lettem az Eötvös József szakkollégiumnak, mely fontos részt töltött be az 

életemben mind közösségileg, mind szakmailag. A kollégiumba való jelentkezésemet 

nagyban segítette az Erdős Iskolában kapott tudás, és az új társaimmal az informatikai 

műhelyben örömmel döbbentünk rá, hogy mennyien voltunk ”erdősösök”. A később hozzánk 

érkező táborozó középiskolásokkal is gyakran közös téma volt az Erdős Iskola, illetve 

szakkollégiumi körökben újra és újra összefutottam olyan diákokkal, akik ismerősek voltak a 

táborokból és összekötöttek minket a közös élmények. 

Az egyetemre való bekerülés után sokszor éreztem, hogy a matematikában való jártasság 

döntő volt abban, hogy ki milyen gyorsan tudta felvenni az egyetemi tempót. Úgy gondolom, 

hogy ebben is fontos szerepe volt az Erdős Iskolának. A gyors tempófelvétel azt is 

eredményezte, hogy hamar elkezdtem gyakorlatokat tartani az egyetemen, valamint több 

ösztöndíjban és kitűntetésben is szerencsém volt részesülni, mint például a Kar Kiváló 

Hallgatója díj vagy az Új Nemzeti Kiválóság Program.  

2020-2021 között az Edinburgh-i Egyetem kiberbiztonság mesterképzésén vettem részt. Bár 

életem ezen részében már távolinak tűntek az erdősös foglalkozások, a matematika iránti 

lelkesedésem továbbra is megmarad, többek köszönt ezeknek az alkalmaknak köszönhetően. 

A mesterképzés végére kriptográfia, azaz titkosítás témakörben készítettem 

diplomamunkámat, amivel sikerült rátalálnom a kiberbiztonság és a matematika nagyon 

izgalmas és mély gondolatokat kívánó határterületére. 

2021 szeptemberétől Manchesterben dolgozom egy kriptovalutával foglalkozó startupnál, 

ahonnan örömmel és hálával tekintek vissza az erdősös évekre. 
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